
Udvalgsmøde d. 19 marts i indelukket. 

 

Indelukket v. Leif og Peter 

Kommunen vil flytte hegn i materiale garden. Peter følger op på med frivilligt 

arbejde. 

Der kommer en hylde i værkstedet med maritimt loppemarked, den er for alle 

medlemmer, husk navn og tlf. nr. 

Benzin og diesel v. Kaj. 

Der er kommet nye måler på vores tanke, så der er mulighed for automatisk 

opfyldning. Der er kommet en ny leverandør. Fremover bliver er diesel af typen GTL. 

 

Restant og køkken v. Kaj 

Rasmus er godt tilfreds med vores aftale. Der kommer forsøg med ude servering 

mod åen. Kommunen ansøges. Der er et ønske om en låge i gården. 

 

Himmelbjerg grunden v. Dan. 

Samråd med Rene om udestående. Reglerne for ophold på pladsen skal overholdes. 

 

Sejs grunden v. Gorm. 

Ny flise gang fra huset og med til broen med lys. P. pladsen bliver drænet. Ny styring 

af el i Huset. Der kommer en ny plænerobot. 

 

Kirsebær grunden v. Torben. 

Der kommer ny planker på borde og bænke. Plæneklipper bliver repareret. Riste på 

broerne er kommet på plads. 

 

 



 

Økonomi og medlems kartotek v. Kaj. 

Der er en lille nedgang i medlemmer. Kaj oplyste om økonomi og medlemstal. ( se 

sidste bestyrelses referat på hjemmesiden) 

 

Webmaster v. Gorm. 

Vi har en rigtig god og funktionel hjemmeside. Mange nye banner (reklamer). 

Ønskes der en profilering af et arrangement så kontakt Gorm. 

 

IT og kommunikering v. Gorm. 

Ny pc på kontoret, alle vores data er kommet i skyen. Vores primær måde at 

kommunikere på, er og bliver via e-mail. Der er en god skik at svare, minimum med 

en:  

            

Nøglesystem v. Kaj og Allan. 

Vi har fået instruering fra Arne og er klar til at gå i gang på den nye pc, hvor 

programmet er blevet installeret. 

 

Fyrmester v. Ole. 

Vores fyr er under klargøring og er oppe til forventet tid. 

 

Brosamarbejdet v. Allan 

Der blev orienteret om de nye broarbejder som er på programmet, samt om 

økonomien. 

 

Brugerrådet v. Torben. 

Afventer indkaldelses. 



 

Frikadelle konkurrence v. Heidi. 

Et super arrangement som fortsætter. Måske lidt økonomisk støtte fra SMK. Flere 

fremmødte damer ønskes. 

 

Juletræ for børn v. Allan Nygaard 

Vi prøver til igen i år 2025 

 

Banko v. Rene og Jørgen. 

De regner med at blive klar. 

 

Næste møde i udvalget bliver i marts 2026. 
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